
                                                                         
 
 

 
 
Aan    : College van B&W te Hengelo 
Per e‐mail  : raadsgriffie@hengelo.nl   
Datum   : 11‐08‐2022 
Betreft   : opvang Oekraïners 
 
 

Zoals bekend stelt de gemeente Hengelo zich gastvrij op ten aanzien van echte vluchtelingen 
uit Oekraïne. De PVV walgt echter van het Nederlandse asielbeleid dat mensensmokkel in de 
hand werkt, dat mensenlevens kost, nepvluchtelingen en gelukzoekers aantrekt, die met 
valse paspoorten of weggegooide paspoorten aanspraak maken op gezinshereniging, onze 
huizen en verzorgingsstaat.   
 
Ondanks dat Nederland overvol is en ook in Hengelo lange wachtlijsten zijn voor woningen 
en er feitelijk geen plek is voor vluchtelingen, heeft PVV Hengelo er alle begrip voor dat het 
college van B&W meewerkt aan het tijdelijk opvangen van mensen uit Oekraïne wanneer er 
locaties voorhanden zijn. Tijdelijk, omdat de PVV vindt dat deze mensen uiteindelijk weer 
terug moeten naar hun eigen land. Want Nederland is te vol. 
 
Met betrekking tot de opvang van Oekraïners én met betrekking tot de dwang die Den Haag 
oplegt met de opvang van nog meer ‘vluchtelingen’ heeft PVV Hengelo de volgende vragen: 
 
Geacht college, 
 

 
1. We hebben kunnen lezen in de media dat Oekraïners de mogelijkheid krijgen om voor 

vakantie en familiebezoek terug kunnen gaan naar Oekraïne. Dit heeft geen 
consequenties voor hun status.  
Is het college het met PVV Hengelo eens dat het onbegrijpelijk is dat mensen op 
vakantie en familiebezoek gaan in oorlogsgebied?  
Gebeurt het ook in onze gemeente dat Oekraïners op en neer mogen reizen tussen 
Hengelo en Oekraïne? 

           Zo ja, waarom wordt dit toegestaan?  
 

2. Oekraïners en andere vluchtelingen die overlast veroorzaken aan de Hazenweg, 
worden op straat gezet.  
Is het college op de hoogte waar deze mensen naar toe gaan? Of creëren we op deze 
manier een crimineel circuit waar we geen grip op hebben?  
 

3. Is het college het met PVV Hengelo eens dat het beter is om overlast gevende 
Oekraïners het BSN‐nummer af te nemen en ze terug te sturen naar land van 
herkomst? 
 

4. Hoeveel Oekraïners verblijven in onze gemeente? Hoeveel waren dit er bij aanvang, 
hoeveel zijn het er nu en hoeveel van deze mensen zijn reeds teruggekeerd naar huis? 
Hoeveel zijn er vertrokken naar een ander (Europees) land? 
 



                                                                         
 

5. Hoeveel vluchtelingen zijn er mee gevlucht uit Oekraïne, die geen Oekraïens paspoort 
hebben, maar ten tijde van de oorlog in Oekraïne verbleven/ studeerden en in 
Hengelo worden opgevangen? 
 

6. Kan het college ons informeren over de kosten per Oekraïner per maand? Worden 
alle kosten gedekt door de vergoeding die de gemeente van het rijk krijgt voor de 
opvang? Wordt hier door gemeenten extra aan verdiend? En zo ja, hoeveel per 
persoon of is dit kostenneutraal? 
 

7. Wat vindt het college van de dwang die Den Haag gemeenten oplegt om meer 
‘vluchtelingen’, anders dan Oekraïners, op te vangen terwijl wij hier geen plek meer 
hebben? 
 

8. Zijn de burgermeesters van Twente met elkaar in overleg hoe ze op de dwang van Den 
haag willen gaan reageren? 
 

9. Heeft de gemeente Hengelo eventueel een pand in gedachten om geschikt te maken 
voor opvang? Zo ja, waar en welk pand? 
 

10. Hebben Oekraïense vluchtelingen, die zelf voldoende financiële middelen hebben of 
op afstand in Nederland nog werken voor hun bedrijf en salaris ontvangen, ook recht 
op opvang en leefgeld? 
 

11. Hoeveel statushouders zou Hengelo dit jaar en komend jaar moeten huisvesten? 
Hoeveel sociale woningen zijn dit? Zijn hier voldoende woningen voorhanden? Gaat 
dit wederom ten koste van onze eigen inwoners? 
 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Jeanet Nijhof 
Fractievoorzitter PVV Hengelo 
 
 
 
 

 
 
 
 


